

# Summer Holiday Gui-Zhou Volunteer Teaching Team Day2 贵州支教实地服务队 第二天

康軒文教集團  
Kang Hsuan Educational Publishing Group

育橋文教事業

個別指導 拓人スクールIE 台灣拓人教育

康軒文教事業 | 康軒文教基金會 | 桃園物流中心

南京康軒文教 | 鳳凰康軒 | 和欣圖書 | 康軒教育研究院 | 康軒教育培訓中心

康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 華東康橋 | 西安曲江 | 合肥校區 | 台州校區 | 盛澤校區

康橋國際學校 KANG CHIAO INTERNATIONAL SCHOOL | 秀岡校區 | 青山校區 | 康軒校區 | 林口校區 | 新竹校區 | 內湖校區

國際部學務處  
DSA, Int. Dept.  
2019.07.22

# Opening Ceremony 开营仪式





# Ice Break 破冰仪式



# Protagonist of the story

## 故事的主角





# Excellent pictures in class

## 上课掠影

Experienced as a teacher, and introduced themselves to the students.

走进班级，体验学生与教师的角色互换，相互认识。



# Excellent pictures in class

## 上课掠影

The teachers soon got into the character and brought the kids for a variety of activities, actively discuss issues, happy in the game.

小老师们很快进入角色，带孩子们做各种各样的活动，积极的讨论问题，快乐的做游戏。





# Lunch in School

## 学校午餐



# Daily Summary

## 每日小结

Each team shared and did the reflection on the teaching activities of the day.

每个小组分享并反思本天的教学活动。





Today's event is the importance of understanding the solidarity and mutual assistance. We prepare lessons together, teach children knowledge in the classroom, use some games, PPT to teach children. I learned dances together, everyone trained together, and I am very happy to study and play with my children today!

今天这次活动，是我们了解到了团结，互助协助的重要性。我们一起备课，在课堂上教小朋友一些游戏，PPT来教小朋友。一起学习了舞蹈，大家一起训练，今天和小朋友们一起学习和玩耍，十分快乐！

—— 9J 李悦

Thank you for watching  
感谢欣赏，未完待续.....

To be continued....